
              
BLEKINGEDISTRIKTET      

     

 

 

 

Ordförandeträff, minnesanteckningar         

Datum 2020-08-06  

Plats Webben 

Tid Kl  10.00 – 10.44 

Deltagande, styrelsen Nils Ingmar Thorell ordförande 

 Styrbjörn Gustavsson  

 Yvonne Andersson 

 Laila Andersson  

 Ingemar Nilsson 

 Anders Ovander  

 

Deltagande, föreningarna Berndt Ohlin Rosenbom   

 Bertil Martinsson Lyckå 

 Paul Hedlund Bodekull 

 Lars-Göran Berglund Boken 

 Jan-Erik Gustafson Boken 

 Jan-Owe Kullenbert Eringsboda-Tving 

 Berith Pagels Trossö 

 Stig-Harald Persson Hällaryd-Åryd 

 Ove Jönsson Rödeby 

  

Skriftlig rapport Ingvar Wramsmyr Olofström 

 Kjell GG Johansson Bräkne-Hoby 

 Karl Erik Andersson Östra Blekinge  

 Inga George Mörrum 

 

§  1 Öppning 

 Efter uppkoppling till konferensprogrammet Zoom och test av ljud och bild 

förklarade ordföranden ordförandeträffen för öppnad.  

 

§  2 Rapporter från föreningarna        

a. Boken Sölvesborg, Lars-Göran Berglund och Jan-Erik Gustafson 

Har inga aktiviteter f.n. utöver boule. Planerar pic-nic på Valjehalvön 

20 augusti med utomhusverksamhet. 

Ny lokal i Nakterhuset, Sölvesborg med plan för månadsmöten hela 

hösten. Inför anmälningsplikt för deltagande. 

 

b. Olofström, Ingvar Wramsmyr 

SPF Olofströmsbygden startar så smått med höstens verksamhet 

genom att  genomföra sin planerade grilleftermiddag vid Södersjön, 

Kyrkhult. Den genomförs dock utan grillning p.g.a. coronasituationen. 

I stället blir det medhavd kaffekorg som kompletterar  tipsfrågerunda 

och allsånger. 

http://www.spf.se/
http://www.spf.se/
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Nästa vecka har styrelsen ett coronasäkert strategimöte avseende 

höstens aktiviteter. Vi kommer då att fastställa vilka aktiviteter som 

rimligtvis kan genomföras under hösten samt vilka månadsmöten som 

vi på ett caronasäkert sätt kan genomföra. 

  

Styrelsen kommer att kontakta medlemmar som vi av olika skäl 

upplever ensamhet. 

 

c. Mörrum, Inga George 

Ingen aktivitet under sommaren förutom webbkrysset, tre nya frågor 

varje vecka, inskickning när månaden är slut. Trafiken på webben 

visar att många är inne och tittar på webbkrysset men tyvärr inte lika 

många som skickar in svar. Promenaderna sätter igång enligt 

publicerat program men promenaderna går i Mörrum så att ingen 

samåkning behövs, avstånd hålles. Boulen har röstat bland spelarna att 

göra Coronauppehåll. 

 

På styrelsemötet kommer vi diskutera hösten men ännu finns inget 

från Folkhälsomyndigheten om ändrade regler för 70+-are. Kommer 

det ändringar i slutet av augusti har vi svårt att fixa upptaktsmötet i 

början av september, bokad underhållning måste avbokas i god tid. Vi 

tar gärna emot förslag på hur andra föreningar gör, vi har svårt att 

mötas alla utomhus med sittplatser och ingen vi känner med stor 

maskinhall att låna ut.  

 
d. Hällaryd-Åryd, Stig-Harald Persson 

Medlemmarna visar inget intresse av att delta i möten på grund av 

corona. Startar upp boule i höst. Förlitar sig till att kunna driva 

program enligt plan. 

 

e. Bodekull, Paul Hedlund 

Inställda möten fr. o. m. mar t. o. m. september. Håller styrelsemöten 

regelbundet och tar beslut om aktiviteter månad för månad. Har 

regelbundna träffar med kommunens folkhälsosamordnare. 

Boule, stavgång och golf är igång. Utomhusgympa planeras.  

Har informerat samtliga medlemmar vid fyra tillfällen via brev.  

 

f. Ronneby, Laila Andersson 

Genomför tipsrundor i brunnsparken. Startat projektet ”Detta minns 

jag” i syfte att dokumentera gångna tider. Driver utomhusgympa. 

Har svårigheter att nå medlemmar som inte har dator. 

 

g. Belganet-Hallabro 

Ingen rapport 

 

 

http://www.spf.se/
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h. Eringsboda-Tving, Jan-Owe Kullenbert 

Utomhusaktiviteter med musikunderhållning och grillning. 

Utflykter med egna bilar till olika besöksmål. 

Ringt till medlemmar som inte brukar komma på månadsmöten. 

Har styrelsemöte var sjätte vecka. 

 

i. Fridlevstad-Sillhövda, Ingemar Nilsson 

Har utomhusaktiviteter som boule och stavgång. Kulturvandring i 

byarna i omgivningarna (föranmälan om deltagande). Planerar 

skärgårdstur med chartrad skärgårdsbåt. Grillkväll vid Bredasjön. 

 

j. Rödeby, Ove Jönsson 

Ingen verksamhet. Håller styrelsemöten per telefon 

 

k. Nättraby-Hasslö, Anders Ovander 

Samling varje fredag på ”SPF Café Havgården”. Månadsbrev till 

medlemmarna. Erbjuder hjälp med inköp. Styrelsen sammanträder 

utomhus. Sommarmöte i augusti med grillning och musikunder-

hållning utomhus ligger i plan.                                                 

 

l. Rosenbom, Berndt Ohlin 

Ingen mötesaktivitet efter mars månad. Fortsätter dock med kultur- och 

naturvandringar. Har igång minigolf och boule. Planerar månadsmöten 

från oktober till december enligt årsprogram.  

 

m. Trossö, Berith Pagels 

Informerat samtliga medlemmar via brev. Arrangerat sommarlunch 

utomhus med hembesök hos medlemmar som ej kan delta. 

Preliminärbokat lokal för månadsmöten under hösten. Är tillbaka o 

lokalen i Möllebackskyrkan. 

 

n. Lyckå, Bertil Martinsson 

All verksamhet pausad (lagd på is) tills vidare. 

Tips: Ring till de medlemmar som inte har dator och lämna info 

muntligt. Planerar resa till teater i Malmö i november. 

 

o. Östra Blekinge, Karl-Erik Andersson 

Östra Blekinge har haft två styrelsemöten utomhus i juni och augusti!! 

Planerar att ha ett mindre medlemsmöte utomhus 21/8. Boule- och 

golfspelande medlemmar är aktiva!! Även promenader är aktiva!! 

 

p. Bräkne-Hoby, Kjell GG Johansson 

Föreningsstyrelsen har träffats  vid två tillfällen, båda gångerna i juni. 

Den 14 juli genomfördes ett våffelkalas i den Svenmanska parken med  

 

http://www.spf.se/
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50 föreningsmedlemmar närvarande. Kalaset rönte mycket stor 

uppskattning. 

Under sommaren har kontakt per telefon tagits med de medlemmar 

som normalt inte deltagit i vår verksamhet. Det finns ännu inte någon 

sammanställning vad dessa kontakter gett för resultat förutom att 

samtalen har varit uppskattade. 

 

§ 3 Övrigt 

 Fråga om det finns intresse för tävlingen Hjärnkoll. Besked senast  

månadsskiftet augusti/september. 

 Frågan om planerings/ordförandekonferens tas upp till behandling på 

distriktsstyrelsen den 21 augusti 

 

§ 4 Avslutning 

 Nils Ingmar tackade för deltagande och rapporter och förklarad ordförande- 

träffen avslutades kl 10.44. 

 

 

 Vid anteckningarna 

 

 

 Anders Ovander 
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